

《父爱爆棚！“蝙蝠侠”罗伯特·帕丁森巴黎看秀，发帖称“得回去看孩子”》

罗伯特·帕丁森现在可是超级享受他的新身份——女孩的父亲！

在巴黎出席迪奥男装秀时，他在社交媒体上分享说“得回去看孩子”。他直言“她太可爱了”，还说当爸爸的感觉让他既觉得自己很老，又觉得自己很年轻。

罗伯特·帕丁森和苏琪·沃特豪斯这对绯闻情侣自2018年开始交往，现在有了个超有个性的女儿，帕丁森更是幸福满满，直言“三个月就这么有性格，太神奇了”！

看来这位昔日的“蝙蝠侠”现在已经完全沉浸在当爹的幸福中啦！



Robert Pattinson is loving his newest role: girl dad.

罗伯特·帕丁森非常喜欢他的新角色：女孩的父亲。

The “Batman” star attended the Dior Homme Menswear Spring/Summer 2025 runway presentation in Paris on Friday and was captured in a video posted to social media

talking about how he was only in town for a quick visit but had to “ get back for the baby. ”

这位“蝙蝠侠”的扮演者于周五出席了在巴黎举行的迪奥男装2025春夏系列时装秀，并在社交媒体上发布的一段视频中谈到，他此次只是短暂停留巴黎，但“得回去看孩子”。

“ She ’ s so cute, ” Pattinson said in the clip. He added that fatherhood makes him feel “ very old and very young at the same time. ”

“ 她太可爱了， ” 帕丁森在视频中说道。他还补充说，为人父让他感觉“既老又年轻”。

Pattinson, who has been romantically linked to actress and singer Suki Waterhouse since 2018, continued to gush about how he ’ s “ amazed at how quickly their personality comes out in just three months. ”

帕丁森自2018年以来便与女演员兼歌手苏琪·沃特豪斯传出绯闻，他继续滔滔不绝地谈论自己“惊讶于她仅仅三个月就展现出如此鲜明的个性”。



“ I can kind of see who she is already, it ’ s great, ” he said on Friday, with a smile.

“我已经能看出她是什么样的人了，这太棒了，”他周五微笑着说道。

Waterhouse posted a photo of herself cradling a baby believed to be the newborn that she and Pattinson share on Instagram in April.

沃特豪斯于今年4月在Instagram上发布了一张自己抱着一个被认为是她与帕丁森共有的新生儿的照片。

“Welcome to the world angel,” the “Daisy Jones and the Six” star wrote in the caption at the time.

“《黛西与乐队》的女主角”在当时的配文中写道：“欢迎来到这个世界，小天使。”

Waterhouse announced that she was expecting during her performance at the Corona Capital music festival in Mexico City last year, but did not mention Pattinson while on stage.

沃特豪斯去年在墨西哥城举行的科罗纳首都音乐节上表演时宣布自己怀孕，但在台上没有提到帕丁森。

The couple have kept their relationship mostly private since they were first spotted together nearly six years ago in London, but made their red carpet debut as a couple in 2022.

这对情侣自六年前首次在伦敦一起被拍到以来，他们的关系大多保持私密，但于2022年首次以情侣身份亮相红毯。

Waterhouse opened up about Pattinson in an interview with The Sunday Times last year, saying she was “shocked” to find herself “so happy with someone for nearly five years.”

沃特豪斯去年在接受《星期日泰晤士报》采访时表示，与某人在一起近五年来，“这么开心”让她感到“震惊”。

This would be the first child for both Pattinson and Waterhouse, who have not yet revealed her name.

这是帕丁森和沃特豪斯的第一个孩子，他们还没有透露她的名字。

重点词汇：

batman: 蝙蝠侠

dior homme: 迪奥男装

runway presentation: 时装秀

fatherhood: 父亲身份

romantically linked: 传出绯闻

red carpet: 红毯

